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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Wind dla osób z niepełnosprawnościami przy przystanku tramwajowym Piaśnicka/Rynek. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwracam się z wnioskiem o przeprowadzenie napraw wind zlokalizowanych przy 

przystanku tramwajowym Piaśnicka/Rynek. Windy te po raz kolejny uległy awarii. Sytuacja  

ta zmusza osoby z wózkami, starsze oraz z niepełnosprawnościami do korzystania ze schodów  

co stanowi spore utrudnienie. 

 

 Ponadto proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1) Jaki jest uśredniony koszt napraw wind przeprowadzonych do tej pory? 

2) Ile razy od początku funkcjonowania trasy tramwajowej na Franowo ZTM zmuszony był 

naprawiać windy zlokalizowane na w/w przystanku? 

3) Czy ZTM posiada w swoim budżecie rezerwowe środki finansowe na remonty wind 

zlokalizowanych na przystankach tramwajowych/autobusowych w mieście?   

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 
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